
Bygdøy skole FAU 

Møteprotokoll fra FAU-møte 

Tirsdag 6. februar 2024 kl. 18.30-20.00 

Til stede: FAU-leder, 1A, 1B, 2A, 2B, 3A, 3B, 4A, 4B, 5A, 6B, 7B.  
Rektor under sak 1 og 2. 

Neste møte: Tirsdag 5. mars klokken 18.00-20.00 

 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 

Referatet ble godkjent. 

2. Informasjon fra skolen 

• Rektor minnet om appen Jamf Parent, et verktøy foresatte kan benytte til å styre hva 

som skal være tilgjengelig på elevenes skolenettbrett etter skoletid, i helger og ferier. 

Det er foreløpig kun 22 foresatte ved Bygdøy skole som benytter seg av løsningen.   

• Skoleavslutning for 7. trinn blir 20. juni kl. 17.00-18.00.  

• Det er nå 298 elever ved skolen. Neste skoleår vil elevtallet synke ytterligere, da et stort 

7. trinn går ut, mens forventet antall nye 1. klassinger er 37. Lavere elevtall er krevende i 

forhold til økonomi og tildelingsmodellen.    

• Budsjettarbeidet har vært krevende. Det er gjort minimale endringer i 

grunnfinansieringen, og fordelingsprinsippene som benyttes er de samme som tidligere. 

Grunnfinansieringen går til lønnsmidler til ansatte. Skolen oppfyller lærernormen, men 

skulle gjerne hatt et større kollegium å spille på – det er et stort trykk på de ansatte.  

• Driftsbudsjettet er kuttet til beinet. I fjor prioriterte skolen å kjøpe inn fysiske 

mattebøker. Det er ønskelig å kjøpe noen fysiske lærebøker også i år. I tillegg må det 

kjøpes inn noen nye læringsbrett. Andre større kostnader er transport inkludert buss til 

svømmeundervisning og materiell til Kunst og håndverk.  

• Administrasjonen har fått signaler om at byråden for utdanning vil takke ja til invitasjon 

og komme på besøk til skolen 1. mars. (Kommentar fra etter møtet: Det blir ikke 1. mars, 

men kanskje senere i mars. Vi har ikke fått endelig bekreftelse enda.)  

• BAKS har fått noe romsligere budsjett etter innføring av gratis kjernetid. Midlene vil bli 

brukt til å bytte ut leker samt noe til gjennomføring av aktiviteter for barna som er på 

BAKS i skoleferiene.  

• Administrasjonen bruker møtene med Undervisningsbygg til å følge opp 

oppussingsbehov, mangelfull eller dårlig belysning i klasserom og lignende.  

• Smartboardene på skolen er gamle, og målet er å bytte ut to skjermer per år. Foreløpig 

er tre skjermer byttet ut. Det er ikke mulig å skrive på flere av de gamle skjermene og 

lærerne bruker lang tid på å kalibrere dem ved bruk.  

• Rektor orienterte om praksis rundt omstokking av klasser. Det har blitt gjort de gangene 

det har vært helt nødvendig, men det skaper en del uro blant elever og foresatte. Der 

det er spesielle pedagogiske behov må det hensyntas i klasseinndelingen. Det blir 

vurdert å vente med å sette klasseinndelingen på 1. trinn til etter høstferien, når man 
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har fått sett an elevgruppen. Det er viktig å ha god og ærlig dialog med de pedagogiske 

lederne i barnehagene og foresatte når 1. klassene settes. 

• Skolemiljøet er roligere enn tidligere, det er færre konfliktsaker. Det skjer mye i sosiale 

medier som blir tatt med inn på skolen og som må ryddes opp i av lærerne.  

• Elevundersøkelsen viser at elevenes trivsel generelt er veldig høy, men noen forteller om 

mobbing. Dette blir fulgt opp.  

• Det har blitt startet strikkegruppe, sjakkgruppe og lignende tilbud for de som ønsker 

andre arenaer i friminuttene.  

• Lærerne gir litt voksenstøtte til elevmeglerne i friminuttene.  

• Elevrådet jobber med nytt slagord for skolen.  

• Informasjon om IKT på skolens hjemmeside er oppdatert.  

3. Støtte til nytt Smartboard (info fra skolen + vedtak) 

• Støtte til smartboard ble vedtatt med 11 mot 1 stemmer.  

• Jeanette Nordan, Thomas Hellum Næss og Otto Rosendahl fikk mandat av FAU til å ta 

den videre dialogen med skolen.   

• Bygdøy Skoles Venner orienteres om behovet for støtte.  

4. Skolereflekser 

Refleksbånd for neste år vil bli trykket opp med skolens nye slagord.  

5. Info fra SMU, Driftsstyret, Bygdøy skoles venner 

Ingen oppdateringer siden sist FAU-møte. 

6. Status faste oppgaver 

• BAKS: Se eget referat fra møte mellom BAKS og FAU. 

• Gjenglemt tøy: Vaktmester har fulgt opp dette på en veldig god måte. Gjenglemt tøy blir 

jevnlig lagt frem på bord utenfor Samlingssalen og total mengde klær har gått ned.  

• Stormøte: Foreldremøte for alle foresatte ved skolen onsdag 20. mars kl. 19.00 – 20.00 

med Anna Dragland, skolepsykolog i Frogner bydel. Dragland vil i foredraget belyse 

temaer som hvordan ruste barn til å bli selvstendige, hvordan møte barns følelser og 

samspill mellom barn og foresatte. Informasjon om møtet vil bli sendt ut via 

Skolemeldingsappen. I tillegg vil FAU informere klassevis og henge opp plakater på 

skolen. 

• 17. mai: Lavt medlemstall gjør at korpset ikke har kapasitet til å organisere kiosken på 

Folkemuseet 17. mai. FAU overtar ansvaret for organisering og drift. Styreleder i korpset 

Svava Thorhallsdottir inviteres til neste FAU-møte for å gi råd om gjennomføring. FAU 

informerer på foreldremøtene og ber om frivillige som kan hjelpe til. FAU vil oppfordre 

alle familier til å delta på 17. mai-feiringen på Bygdøy.       

7. Foreldremøtene 

Det ble orientert om at nye FAU-representanter skal velges i 2. klasse, 4. klasse og 6 A. 
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8. Spørreundersøkelse om Skolelyst 

Forslag til spørsmål sendes FAU for innspill. Planen er å kjøre undersøkelsen etter at 

foreldremøtene er gjennomført. Skolens administrasjon er tydelig på at det ikke er aktuelt med 

Skolefrukt-ordning. 

9. Valgkomité 

Det skal velges ny FAU-leder, FAU-nestleder, kasserer, SMU-nestleder, representant og vara til 

Driftsstyret og representant til Bygdøy skoles venner for neste skoleår. 

Jeanette Nordan, Lene Torjul Reutz, Renate Morken og Thea Helmen Groth meldte seg til 

valgkomité. 

10. Eventuelt 

Notat om mobilbruk blant barn, utarbeidet av foreldre i 3B, deles med FAU slik at det kan tas 

med inn i foreldremøtene.  

Det ble minnet om natteravnordningen for foresatte på 5., 6. og 7. trinn. På grunn av svakt 

oppmøte ble det for neste skoleår foreslått å sende fellesdokument med vaktliste til samtlige 

foresatte ved skolen. Ansvaret for ordningen vil fortsatt ligge hos foresatte på 5., 6. og 7. trinn.  

** 

 

 

 


